
Spørsmål til kommunestyret 22.09.22 
 
Sp og KrF er kjend med at Nordhordland Røde Kors må ut av sine eksisterande lokale og ser etter 
tomt for å byggje nytt bygg, eit beredskapsbygg og ein samlingsplass for aktivitet i Nordhordland.  
Dette viktige initiativet frå Nordhordland Røde Kors vil slik Sp og KrF ser det, vere ei vinn-vinn sak for 
den totale beredskapen. 
 
Nordhordland Røde Kors er viktig for beredskapen i Nordhordland og Alver kommune, og Sp og KrF 
ønskjer at Alver kommune skal leggje til rette for ein god dialog med Nordhordland Røde Kors for å 
sjå om det er mogleg å finne ei løysing på utfordringa med lokale.  
 

Sp og KrF har difor følgjande spørsmål:  

1. Korleis har dialogen mellom kommunedirektør og Nordhordland Røde Kors vore kring 

spørsmål om tomt til nye lokale? 

 

2. Har Alver kommune tomtar som kan eigne seg til bruk for Nordhordland Røde Kors? 

 
Sølvi Knudsen, Sp  
Astrid Aarhus Byrknes, KrF 
 
 


